



CERTIFICATE

TANK CLEANING



Anwendungsbereich
Field of Application

Freiwilliges Kontrollsystem der SGF (FKS)

Die Firma ergänzt mit der Teilnahme am Freiwilligen Kontrollsystem die eigenen Bemühungen zur Erfüllung ihrer Sorgfaltspflicht, und leistet damit freiwillig zusätzliche Beiträge zur Sicherung der einwandfreien Beschaffenheit der beförderten Produkte und erhöht für Kunden und Verbraucher die Sicherheit im Einkauf und Genuss.

Voluntary Control System of SGF (VCS)

In participating in the Voluntary Control System, the company supplements its own efforts to fulfil its necessary due diligence, thus making a voluntary extra contribution to safeguarding the proper quality of the handled products and enhancing customer and consumer safety when purchasing and enjoying its products.

Zertifikatinhaber
Owner of Certificate

Tank Cleaning Europoort B.V.

Factory ID: «Moezelweg 181

3198 LS Europoort-Rotterdam | Netherlands

Auditiert durch
Assessed By

AJA Registrars Germany GmbH

Zertifizierungsumfang
Certification Scope

✓ **Personal:** Geeignetes Management System mit festgeschriebenem Einsatz für Qualität und Lebensmittelsicherheit
Personnel: Proper Management System Indicating the Active Commitment for Quality and Food Safety

✓ **Rückverfolgbarkeit:** Installation eines geeigneten Dokumentations- und Datenerfassungssystems
Traceability: Provision of a Suitable Documentation- and Data Monitoring System

✓ **Hygiene:** Hygieneanforderungen in Bezug auf die Reinigung von Lebensmittelbehältnissen
Hygiene: Hygiene Requirements Related to Cleaning of Food Stuff Containers

✓ **Qualitätssicherung:** Qualitätsmanagement gemäß SGF-Lebensmittelaudit-Checkliste für Tankreinigungsbetriebe
Quality Assurance: Quality Management According to SGF Food Audit Checklist for Tank Cleaning Operations

Prüf- und Bewertungsgrundlagen
Basis of Examination and
Evaluation

- SGF-Lebensmittelaudit-Checkliste für Tankreinigungsbetriebe | SGF Food Audit Checklist for Tank Cleaning Operations
- Relevante internationale, europäische und nationale Gesetzgebung | Relevant International, European and National Legislation
- Wissenschaftlich gesicherte Erkenntnisse | Scientifically Verified Findings

Level achieved: [X] High [] Basic

Remark: On-line data monitoring platform [X] present [] not present

Zertifikat Nr. | Certificate N°
Erstaudit | Original Registration

AJAGER/SGF-VCS/002

13/06/2014

Folgeaudit | Date of Re-Registration

04/06/2020

Ablaufdatum | Expiry Date

03/06/2023

Dieses Zertifikat ist nur gültig in Verbindung mit einem entsprechenden Eintrag im Mitgliederportal. Der aktuelle Teilnehmerstatus wird in der Mitgliederliste der FKS Teilnehmer Datenbank angezeigt. Ein grüner Haken bedeutet, dass alle satzungsgemäßen Voraussetzungen erfüllt sind.

This certificate is only valid in combination with the listing in the Member Portal of SGF. The current member status is indicated in the list of VCS participants in the member portal. A green tick signifies that all statutory requirements are fulfilled.

Nieder-Olm, 17.06.2020

Alexandra Heiner mann
General Manager

Kim Grehl

Proxy Holder AJA Registrars Germany GmbH



This certificate is property of SGF International e.V and AJA Registrars Germany GmbH and must be returned on request